
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 106

Det fremgår af Rigsrevisionens beretning nr. 6/2019 om Skatteministeriets indsats på ak-

tieområdet, at ”Skattestyrelsen ikke systematisk har monitoreret aktieområdet før 2016”,

og at man siden 2016 har haft ”en overvågning på et overordnet niveau”. Ministeren be-

des redegøre for, om Skatteministeriet har overblik over omfanget af potentiel svindel

med aktiebeskatning- og fradrag før 2016, og om ministeren mener, at en overvågning på

et overordnet niveau i dag er tilfredsstillende.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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